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Radny Rady Miosta Wtoclawek Wloclawek 76.02.2018r.

Szanowny Pan

MarekWojtkowski
Prezydent m. Wloctowko

W nawiqzaniu do moich interpelocji z dnio 17.10.2017r i z dnia
77.77.2077r w sprowie noprawienia zopadniqtego betonowego chodniko wok6l
studzienki konalizocyjnej od strony bolkon6w przy ul. Mozowieckiej 3 no dzialce
125/6 bqdqcej wlasnoiciq miasta i odmowy naprawy przez Pana prezydento z
dnia 6.L7.2077r znak GM,0003.107.2077 oraz ponownego pisma pono

Prezydento z dnia 5.72.2018r i2, MZIJK| D otrzymal polecenie pilnej noprawy
prosze o udzielenie odpowiedzi jok zamierza Pon Prezydent wyegzekwowai
naprawq i kiedy. Od lipco 2076r nie moina

ColoSi tej sprawy pozostawiom Panu prezydentowi bez komentorza i lwiadczv
to bardzo 2le o

Od lipca 2016 roku nie mo2na tak blahej sprowy zwiqzanej z noprowq studzienki
i chodnika wykonoi majqc budiet miasta co roku w wysokolci okolo 650 000
milion6w zlotych.

Ponowno proSba mojo o pilne naprawienie zapadlisko chodniko wok6l
studni kanalizacyjnej podyktowona tylko iwylqcznie tym, 2e kitka metr6w dalej
jest plac zabaw i mo2e dojii do tragedii tym bardziej, 2e ,,dziura,, siq powiqkszo.

Nole2y dziqkowai Bogu, 2e nie wydorzylo siq nieszczqScie.

Z powa2aniem


